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Motie 

Agendapunt: 
Voorstel nr.: 

Onderwerp: Onderzoek naar mogelijkheden om de Lucebert-coltectie in 
Heerhugowaard onder te brengen. 

De Raad van de gemeente Heerhugowaard in vergadering bijeen op 1 november 2012; 

Overwegende: 

Dat wij vinden dat de Lucebert-collectìe voor de regio Alkmaar behouden moet 
blijven. 

- Dat het zeker de moeite waard is om te onderzoeken of er mogelijkheden aanwezig 
zijn, om de Lucebert-collectie in Heerhugowaard onder te brengen. 

- Dat de Lucebert-collectie in Heerhugowaard, een hogere culturele waarde aan deze 
"Stad van Kansen" zal toevoegen. 

- Dat de Lucebert-collectie ook voor de lange termijn Heerhugowaard op de culturele 
wereldkaart zal zetten. 

- Dat wij in Heerhugowaard absoluut niet het Yxie-model vanuit Alkmaar willen 
overnemen, maaralleen willen kijken naar de mogelijkheden om de Lucebert-
collectie in Heerhugowaard onder te brengen. 

- Dat wij voor dit onderzoek maximaal een budget van C 10.000 beschikbaar stellen en 
dit bedrag ten laste te brengen van de post onvoorzien van de begroting 2012. 

- De Raad roept het college op: 

1. Haar netwerken te gebruiken, om te toetsen of er mogelijkheden zijn de 
Lucebert-collectie in Heerhugowaard onder te brengen; 

2. Een gesprek aan te gaan met de erven Lucebert, of de wil aanwezig is de 
Lucebert-collectie in Heerhugowaard onder te brengen; 

3. Een gesprek aan te gaan met potentiële partners of zij ook, de Lucebert-
collectie als meerwaarde zien voor onze regio en bereid zijn een financiële 
bijdrage te leveren. 

Ü PVDA 

En gaat over tot de orde van de dag. 


